

That the committee have power to send for persons, papers and records, to examine witnesses under oath, to report from time to time and to print such papers and evidence from day to day as may be ordered by the committee;

That the committee have the power to sit during adjournments of the Senate;

That the committee have power to retain the services of professional, clerical, stenographic and such other staff as deemed advisable by the committee;

That the committee have power to authorize television and radio broadcasting, as it deems appropriate, of any or all of its proceedings; and

That the committee present its final report to the Senate no later than one year following the striking of the committee.

After debate,

The Honourable Senator Oliver moved, seconded by the Honourable Senator Atkins, that further debate on the motion be adjourned until the next sitting.

The question being put on the motion, it was adopted.

REPORTS DEPOSITED WITH THE CLERK OF THE SENATE PURSUANT TO RULE 29(2):

Report on Federal and Provincial Support to Post-Secondary Education in Canada for the fiscal year ended March 31, 1994, pursuant to the *Federal-Provincial Arrangements and Federal Post-Secondary Education and Health Contributions Act*, R.S.C. 1985, c. F-8, s. 21(1).—Sessional Paper No. 1/35-755.

Report on the State of Parks for 1994, pursuant to the *National Parks Act*, R.S.C. 1985 (4th Supp.), c. 39, s.3.—Sessional Paper No. 1/35-756.

Report of the Canadian International Trade Tribunal for March 24, 1995, pursuant to the *Canadian International Trade Tribunal Act*, R.S.C. 1985 (4th Supp.), c. 47, s. 42.—Sessional Paper No. 1/35-757.

Report of the Royal Canadian Mint, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the year ended December 31, 1994, pursuant to the *Financial Administration Act*, R.S.C. 1985, c. F-11, s. 150(1).—Sessional Paper 1/35-758.

Report on the Use of Electronic Surveillance for the year ended December 31, 1993, pursuant to the *Criminal Code*, R.S.C. 1985, c. C-46, s. 195(1).—Sessional Paper No. 1/35-759.

Agreement of contract for RCMP Policing Services, made on December 21, 1994, between Canada and the province of British Columbia and the Nanaimo First Nation, pursuant to the *Royal*

Que le comité ait le pouvoir de faire comparaître des personnes et produire des documents, d'entendre des témoins sous serment, de faire rapport de temps à autre et de faire imprimer au jour le jour documents et témoignages, selon les instructions du comité;

Que le comité soit autorisé à siéger pendant les ajournements du Sénat;

Que le comité soit autorisé à retenir les services des spécialistes et du personnel de soutien et autres qu'il juge nécessaire;

Que le comité soit habilité à autoriser, s'il le juge opportun, la radiodiffusion et la télédiffusion de la totalité ou d'une partie de ses délibérations; et

Que le comité présente son rapport final au Sénat au plus tard un an après sa création.

Après débat,

L'honorable sénateur Oliver propose, appuyé par l'honorable sénateur Atkins, que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

RAPPORTS DÉPOSÉS AUPRÈS DU GREFFIER DU SÉNAT CONFORMÉMENT À L'ARTICLE 29(2) DU RÈGLEMENT

Rapport sur l'Aide fédérale et provinciale à l'enseignement postsecondaire au Canada pour l'exercice terminé le 31 mars 1994, conformément à la *Loi sur les arrangements fiscaux entre le gouvernement fédéral et les provinces et sur les contributions fédérales en matières d'enseignement postsecondaire et de santé*, L.R.C. 1985, ch. F-8, par. 21(1).—Document parlementaire n° 1/35-755.

Rapport sur l'État des parcs 1994, conformément à *Loi sur les parcs nationaux*, L.R.C. 1985, (4^e suppl.), ch. 39, art. 3.—Document parlementaire n° 1/35-756.

Rapport du Tribunal canadien du commerce extérieur pour le 24 mars 1995, conformément à la *Loi sur le Tribunal canadien du commerce extérieur*, L.R.C. 1985 (4^e suppl.), ch. 47, art. 42.—Document parlementaire n° 1/35-757.

Rapport de la Monnaie royale canadienne, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 décembre 1994, conformément à la *Loi sur la gestion des finances publiques*, L.R.C. 1985, ch. F-11, par. 150(1)—Document parlementaire n° 1/35-758.

Rapport sur l'écoute électronique, pour la période terminée le 31 décembre 1993, conformément au *Code criminel*. L.R.C. 1985, ch. C-46, par. 195(1).—Document parlementaire n° 1/35-759.

Entente de services de policiers de la GRC conclue le 21 décembre 1994, entre le Canada et la province de la Colombie-Britannique et la Première Nation de Nanaimo,